



## FINCA HOTEL CAN COLL

Canal de Can Coll, 1, 07100 Soller  
Tel.: +34 971 63 32 44  
www.cancoll.com

Prices: 150€  
Type: Boutique, family, romantic, countryside  
Pay with: Credit card, ecobillet

At the Finca Hotel Can Coll, set in the orange valley of Soller, Mallorca and Dunali Soelling offer personalised service and the perfect setting for tranquility. The entire hotel radiates a welcoming vibe. Here, you can enjoy the country life and idyllic hiking trails, walk the ten minutes to the centre of the town of Soller or go swimming at the beach, which is just five minutes away by car. The fare at the restaurant consists of delicious, light Mediterranean dishes flavoured with herbs from the hotel's own garden.

Im Orangerai von Soller bieten Malke und Dunali Soelling in ihrem Finca-Hotel individuelles Service und einen Ort der Erholung. Das ganze Haus strahlt eine herzliche Stimmung aus. Hier kann man das Landleben und idyllische Wanderwege genießen, in zehn Minuten zum Zentrum der Stadt Soller oder zum Strand, der nur fünf Minuten entfernt ist. Die Küche zubereitet leichte Mittelmeergarichte, die mit Kräutern aus dem eigenen Garten verfeinert sind.